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Kjære alle, 

 

Takk for rask tilbakemelding vedr kjøp av lokaler fra Blommenholm. 

 

Det kommer mange påstander i dette brevet som jeg trodde var ryddet av veien. 

 

Disposisjone i NBF Oslo trodde jeg at var bekreftet fra NBF - og at vi dermed hadde gyldige 

vedtekter og at vi var ferdige med diskusjonene rundt bridgefondet.  

 

Dessuten trodde jeg henvendelsen om granskning og kontroll fra Blommenholm ble avvist? 

Jeg oppfatter deler av brevet fra Blommenholm som en omkamp på dette. 

 

Dere har fått granskningsrapporten vedr bridgefondet. Vi forvalter nå enkelt og billig der vi 

kan og jeg har derfor Ikke tatt i mot forslaget om å bruke forvaltere fra Blommenholm 

bridgeklubb. Jeg har signalisert at jeg ønsket dialog med Gunnar Høverstad, men vi har ikke 

fått tidspunkt til å klaffe ennå. 

 

På bridgetinget mente dere at vi tenkte alt for stort på et bridgesenter, nå blir vi kritisert for å 

tenke for smått.  

 

Når det gjelder det foreslåtte lokalet så tror jeg det kan bli veldig bra! Av og til dukker det opp 

muligheter som virker attraktive nok til å fremme. Dette opplevde vi som en slik mulighet.  Vi 

har sett etter lokaler en god stund og andre før oss. Jeg deler ikke synet til Blommenholm at 

utvalget av passende steder er stort. 

 

Som det står i innkallingen så vil budsjett og mer informasjon bli ettersendt. Vi håper også å 

få til visning til uken slik at alle meningsberettigete kan få se lokalene. Det ser ut til å bli 

forsvarlig inntjening. Vi håper også at vi har forslag til bankfinansiering på plass til det 

ekstraordinære kretstinget. Andre dokumenter vil bli sendt ut innen en uke før Kretstinget i 

henhold til vedtektene. 

 

Jeg ser frem til en god debatt rundt kjøpet. 

 

Mvh  

Anne Bi  
 


